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Kak{no je po va{i oceni {tevilo
odvisnih od mamil v Sloveniji?

Na podlagi meril, ki veljajo v drugih
dr`avah (ZDA, Nem~ija...) - smrtni primeri x 3, naj
bi bilo v Sloveniji pribli`no 2500 odvisnikov, se
pravi u`ivalcev heroina. U`ivalcev drugih mamil,
predvsem kanabisa (marihuana, ha{i{) pa je
neprimerno ve~.

Ali obstaja v kaznovalni praksi
kak{no lo~evanje mamil, npr. na trda in
mehka?

Na{a kazenska zakonodaja ne lo~i mehkih
drog od trdih, saj kazniva dejanja obravnavajo
zgolj mamila. Torej zakon prepu{~a “ocenjevanje”
mamil sodnim izvedencem.

Kaj menite o kriminalizaciji u`ivanja
mamil pri nas?

Na{a zakonodaja pozna tako imenovano
“posredno sankcioniranje u`ivanja mamil”. Samo
u`ivanje mamil ni prepovedano, medtem ko je

njihova neupravi~ena posest, tudi v primeru
posedovanja mamila za lastno uporabo, z
zakonom o proizvodnji in prometu z mamili
okvalificirana kot prekr{ek.

Zakon pravi, da je vsako preproda-
janje droge kaznivo, v slovenskih zaporih
pa sedi relativno malo ljudi zaradi pre-
prodajanja drog. Kak{en je potem va{
odnos do slovenskega tr`i{~a marihuane?
Ali lahko re~emo, da dr`ava ne spo{tuje
lastnih zakonov? In ~e je tako, zakaj?

Kaznovanje osumljencev oz. storilcev takih
kaznivih dejanj ni dol`nost policije in ni v njeni
pristojnosti. To nalogo ima sodi{~e, ki po svoji
presoji in sodni praksi sklepa o vi{ini kazni oz.
sploh o kazni! Policija odkriva kazniva dejanja in
storilce in jih s kazensko ovadbo izro~a sodi{~u.

Govori se o obstoju ~rnogorske in
albanske mafije v Sloveniji, ki da vodita
preprodajo drog. Zanima nas, kak{na bo
va{a prihodnja strategija v zvezi s tem. Ali
bo va{e delo na tem podro~ju  usmerjeno
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predvsem v represijo in zatiranje posa-
meznikov z majhnimi koli~inami drog ali v
odkrivanje ve~jih mre` preprodajalcev?

Mafija je kar “prehud” izraz za na{e
razmere. Je pa res, da je pri nas `e organiziran
kriminal tudi na podro~ju mamil in da se kot zelo
aktivni na tem podro~ju pojavljajo Albanci.

Strategija celotne policije in seveda
“specialistov” na podro~ju prekup~evanja in
zlorabe mamil je, da bi bili ~imbolj uspe{ni pri
odkrivanju ve~jih mre` tihotapcev in
razpe~evalcev mamil in seveda organiziranega
kriminala na tem podro~ju. Menimo, da bo
uspe{nost na tem podro~ju imela pozitivne
posledice tudi pri zmanj{evanju ponudbe in s tem
samega u`ivanja mamil.

Trgovina z drogami daje velik
zaslu`ek. Zanima nas, kak{na je va{a ocena
o letnem denarnem ekvivalentu pri trgova-
nju z mamili v Sloveniji.

To je prakti~no nemogo~e ugotoviti.
Morda bo mo`no kasneje, ko bo za`ivel “Nacio-
nalni program boja proti zlorabi mamil” in se
bodo “{kode”, ki jo povzro~ajo mamila, za~eli
zavedati prav vsi dru`beni dejavniki.

Posli z mamili v svetovnem merilu so
trenutno najve~ji svetovni “biznis”!

Vpra{anja za pisni intervju je sestavila Darja Zorc
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